

FRENCH

Gouvernement
du Canada

Canada

INUKTITUT

ENGLISH

FRENCH



Government
of Canada

Gouvernement
du Canada

INVITATION TO SUBMIT AN EXPRESSION OF INTEREST AS TO THE AVAILABILITY OF SPACE FOR LEASE IN IQALUIT, NUNAVUT FILE NUMBER: 81003425

Public Services and Procurement Canada is asking interested parties to submit a response by September 28, 2026, with respect to providing office space for lease in buildings in Iqaluit, for a term of 10 years commencing on or about September 1, 2030.

To view the complete text of this invitation, consult CanadaBuys at **<https://canadabuys.canada.ca/en/tender-opportunities>** or contact Brett Jefferis at 587-385-9402 or **brett.jefferis@pwgsc-tpsgc.gc.ca**.

Canada

INUKTITUT

ENGLISH

FRENCH



Gouvernement
du Canada

Government
of Canada

INVITATION À SOUMETTRE UNE EXPRESSION D'INTÉRÊT CONCERNANT LA DISPONIBILITÉ DE LOCAUX À LOUER À IQALUIT (NUNAVUT) NUMÉRO DE DOSSIER : 81003425

Services publics et Approvisionnement Canada invite toutes les parties intéressées à soumettre une réponse, au plus tard le 28 septembre 2026, concernant la disponibilité de locaux à bureaux à louer dans des immeubles à Iqaluit, pour un bail de 10 ans débutant le ou vers le 1^{er} septembre 2030.

Pour voir la version intégrale de cette invitation, consultez le site AchatsCanada à **<https://canadabuys.canada.ca/fr/occasions-de-marche>** ou communiquez avec Brett Jefferis au 587-385-9402 ou à **brett.jefferis@tpsgc-pwgsc.gc.ca**.

Canada